
Kortrapport 
Den senaste tiden har vi haft fullt upp med budgeten för 2018/2019. Det tog några kvällar, men nu är 

det färdigt. Vi har även hållit oss upptagna med bytet av parkeringssystem som blir färdigt i juni. Det 

kommer att hållas ett informationsmöte den 13 juni om hur det nya systemet fungerar.  

Gemensamma utrymmen och underhållsplanen har också setts över den senaste tiden och i 

samband med det så har en del behov noterats. Gällande fönsterbytet så har vi skickat ut en enkät 

för att få bättre koll på hur det står till med era fönster, det har även genomförts en besiktning av 

fönstren i ett antal lägenheter.  

Just nu har vi väldigt ljusa kvällar, men framåt sensommaren så kommer fönstergruppen att ha en 

rundvandring i området för att se vart vi kan behöva extra belysning på gårdarna. Till det tillfället är 

boende välkomna att delta, inbjudan kommer. 
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